
 

 

 

 

 

 

 

 

Αθήνα, 23 Απριλίου 2021 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τον Υπουργό Ψηφιακής Διακυβέρνησης  

 

Θέμα : «Υπάρχει πολιτική εντολή να κλείσουν τα ΕΛΤΑ σε Ν. Μαρμαρά, Άγιο Νικόλαο και 

Γαλάτιστα Χαλκιδικής;» 

 

 Εδώ και σχεδόν δύο χρόνια η κυβέρνηση προσπαθεί να κλείσει εκατοντάδες υποκαταστήματα 

των ΕΛΤΑ σε ολόκληρη την Ελλάδα και τα περισσότερα στη Χαλκιδική. Πριν από 3 μήνες είχε 

προσπαθήσει να τερματίσει την λειτουργία των Ταχυδρομικών Υποκαταστημάτων σε Άγιο Νικόλαο, 

Νέο Μάρμαρα και Γαλάτιστα Χαλκιδικής, ενώ σε άλλες φάσεις επιχείρησε να κλείσει τα Ταχυδρο-

μικά Υποκαταστήματα στην Ιερισσό και την Αρναία. Στην τελευταία αυτή προσπάθεια, η κινητοποί-

ηση των τοπικών κοινωνιών είχαν αποτρέψει το “λουκέτο” σε Νέο Μαρμαρά, Άγιο Νικόλαο και 

Γαλάτιστα και μάλιστα ο Διευθύνων Σύμβουλος των ΕΛΤΑ στις 16 Μαρτίου 2021 ενημέρωσε με 

έγγραφο του τη Βουλή (μετά από σχετική ερώτηση της Κυριακής Μάλαμα υπ. αριθμ. 4074/11-02-

2021) συγκεκριμένα ότι : “τα μονοπρόσωπα Ταχυδρομικά Καταστήματα Αγίου Νικολάου και Νέου 

Μαρμαρά συνεχίζουν να λειτουργούν και παρέχουν έργο συναλλαγής και διανομής. Το μονοπρόσωπο 

Ταχυδρομικό Κατάστημα Γαλάτιστας συνεχίζει να λειτουργεί και παρέχει έργο συναλλαγής” (Α.Π.: 

4.6.3.1/76 25.2.2021). Παρόλα αυτά, τις τελευταίες ημέρες έχουν ενημερωθεί εργαζόμενοι και φο-

ρείς της τοπικής αυτοδιοίκησης ότι τα συγκεκριμένα Ταχυδρομικά Υποκαταστήματα σχεδιάζεται να 

κλείσουν, με τεράστιες συνέπειες και για την τοπική κοινωνία, αλλά και για την τοπική οικονομία.  

 

Επειδή υπάρχει ρητή δέσμευση ότι τα συγκεκριμένα υποκαταστήματα των ΕΛΤΑ θα συνεχίσουν να 

λειτουργούν.  

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

6277

Ημερομ. Κατάθεσης:

23/4/2021



Επειδή εδώ και δύο σχεδόν χρόνια η κυβέρνηση βολιδοσκοπεί την διάλυση του δικτύου των ΕΛΤΑ 

στη Χαλκιδική.  

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός :  

 

Έχει δώσει πολιτική εντολή να κλείσουν τα υποκαταστήματα των ΕΛΤΑ σε Γαλάτιστα, Νέο 

Μάρμαρα και Άγιο Νικόλαο Χαλκιδικής, παρά την ρητή δέσμευση του Διευθύνοντος Συμβού-

λου της εταιρίας πριν από ένα μήνα ότι τα συγκεκριμένα υποκαταστήματα συνεχίζουν να λει-

τουργούν κανονικά;  

 

Η ερωτώσα βουλευτής  

Κυριακή Μάλαμα  

 




